
Põlva Kooli hoolekogu 

protokoll 2024/2025 õa nr 2 

 

Toimumisaeg: 04.12.2024  

Toimumiskoht: Kesk 25, Põlva 

Algus: 18.00 

Lõpp: 20.40 

 

Juhatas: hoolekogu esimees Aive Kolsar 

Protokollis: Liis Lutsar 

Osalesid: Hoolekogu liikmed Kati Eespäev, Tiina Troškin, Kaidi Rämman, Vaike Soosaar, 

Liis Lutsar, Aive Kolsar, Nele Risttee, Piia Liblik, Mari-Liis Mugra, Ode-Eliisabet Elias, 

Kuldar Leis. 

Kooli direktor Janek Riives ja arendusjuht Heili Piho-Arna. 

Puudusid: Kaupo Kaskla, Gerti Karilaid-Vidder, Monika Metsaru, Signe Aarla. 

 

Päevakord: 

1. Koosoleku avamine, päevakorra kinnitamine  

2. Hoolekogu tööplaani kinnitamine 

3. Põlva Kooli kodulehest 

4. Lina tn koolihoone ehitusest 

5. Klassi õpilaste arvu piirnormi suurendamine 

6. Koolivorm 

7. Muud küsimused 

 

1. Koosoleku avamine, päevakorra kinnitamine 

Hoolekogu esimees Aive Kolsar avas koosoleku ja tegi ettepaneku kinnitada päevakord.  

Otsustati: Kinnitada koosoleku päevakord. 

Kõik hoolekogu liikmed olid poolt. 

 

2. Hoolekogu tööplaani kinnitamine 

Koosoleku juhataja tutvustas tööplaani. Seoses uue hoolekogu valimisega tegi juhataja 

ettepaneku kinnitada tööplaan 2024/2025 II poolaastaks. Õppeaasta 2025/2026 tööplaan 

kinnitada augustis.  



Direktor andis ülevaate dokumentide ja juhendite muutmise ning vastuvõtmise vajadusest ja 

ajagraafikust. Täiendati esitatud tööplaani eelnõud.  

 

Teema  Ajakava  

Kooli kodukord (hoolekogu arvamus) Jaanuar 2025 

Arengukava (hoolekogu arvamus)  Märts 2025 

Õppekavad (hoolekogu arvamus)  Aprill 2025 

Õppeaasta 2024/2025 lõpetamine ja valmistumine 

2025/2026 õppeaastaks  

Mai 2025 

Arvamus 2026 eelarveaasta kohta Mai 2025 

Kesk 25, Põlva õueala arendus Kevad 2025 

 

Otsustati: Kinnitada tööplaan esitatud muudatustega.  

Poolt 10,  erapooletu 1 

 

Kuldar Leis lahkus koosolekult. 

 

3. Kooli koduleht  

Põlva Kooli arendusjuht andis ülevaate ja tutvustas kooli ühtse kodulehe loomist. Planeeritav 

valmimise tähtaeg on jaanuar 2025. Lihtne, selge, juurdepääsetav, sh nägemis- ja 

kuulmispuudega inimestele. (Esitluse slaidid protokolli Lisa 1). 

 

Troškin: Mooste maja koosolekul otsustati, et ühisele kodulehele üleminek on väga tervitatav, 

kuid soovime, et oma Facebooki leht peab jääma alles. 

 

Arengukava tutvustus: periood 3aastat, 3 etappi, 3-4 põhieesmärki, 1-2 lehekülge, 

visualiseering (one-page), majapõhised tegevuskavad, mõõdikud ja tulemusnäitajad. 

Töögrupid aitab läbi viia Merit Luik. Valmib märts-aprill 2025. (Esitluse slaidid protokolli Lisa 

1). 

 

Otsustati: Võtta info teadmiseks. 

Kõik hoolekogu liikmed olid poolt. 

 

  



4. Lina tn koolihoone ehitusest 

Direktor andis ülevaate Lina tn koolihoone ehitusest ja ajagraafikust ning vastas hoolekogu 

liikmete küsimustele.  

Lammutustööd on lõppenud, ehitustööd on käimas. Maja peaks käiku minema 1.sept 2025. 

 

Otsustati: Võtta info teadmiseks 

Kõik hoolekogu liikmed olid poolt. 

 

5. Klassi õpilaste arvu piirnormi suurendamine 

Kuulati koosoleku juhatajat. Direktor tutvustas lapsevanema esitatud soovi, millega 

lapsevanem soovib vahetada lapse klassi, kuna seoses suunaklasside moodustamisega muutus 

klassikollektiiv. Soovitavas klassis on õpilaste arv juba 24, avaldust saaks rahuldada üksnes 

klassi õpilaste arvu piirnormi suurendamisega.  

PGS § 26 lg 3 kohaselt võib kooli pidaja erandjuhul direktori ettepanekul ja hoolekogu 

nõusolekul suurendada õpilaste arvu üle piirnormi (24) üheks õppeaastaks konkreetses klassis 

juhul, kui kõik tervisekaitse- ja ohutusnõuded on täidetud. 

Direktor tegi ettepaneku suurendada 7.a klassis õpilaste piirarvu 25 õpilaseni. Arutati millistel 

asjaoludel on piirnormi suurendamine ühes klassis põhjendatud olukorras, kus õppekohad 

teistes klassides on olemas. Arutati, et arvestada tuleb lapse heaoluga,  klassi õpilaste heaoluga, 

õpetajate koormusega, tervisekaitse- ja ohutusnõuetega.  

Koosoleku juhataja pani hääletusele ettepaneku, mitte muuta olemasolevat olukorda, st mitte 

suurendada õpilaste arvu 7.a klassis.  

Hääletustulemus:  poolt 2, vastu 3, erapooletuid 5 hoolekogu liiget.  

Otsustati: Anda nõusolek suurendada 7.a klassis õpilaste piirarvu 25 õpilaseni 

 

Nele Risttee lahkus koosolekult. 

 

6. Koolivorm 

Kuulati koosoleku juhatajat. Õpilaste riietuse nõuded, sealhulgas koolivormi kandmine on 

reguleeritud kehtivas Põlva Kooli kodukorras. Õppenõukogu esindajad ja õpilasesinduse 

esindaja kirjeldasid koolivormi kandmist. Toimus hoolekogu liikmete arutelu. Teema arutelu 

jätkatakse tulevikus.  

Vorm on tellitav Põlva Kooli iga õppekoha vanematel, õpilastel, õpetajatel jne. On vabatahtlik.  

 



7. Muud küsimused 

Direktor esitas vajaduse valida hoolekogu esindajad õpetajate värbamisel osalemiseks. 

Vajadusel pöördub direktor hoolekogu esimehe poole, kes omakorda vajadusel delegeerib 

teistele hoolekogu liikmetele. 

 

Arutati hoolekogu töökorralduslikke küsimusi.  

 

Troškin: Ettepanek muuta vanematekogu juriidiliseks vormiks Põlva Kooli igas majas. 

 

Rämman: Ettepanek esitada iga trimestri lõpus üldine kooli statistika õppeedukuse, käitumise 

jms kohta. 

 

Otsustati korraldada hoolekogu järgmine koosolek 22. jaanuaril 2025 algusega kell 17.30. 

 

Lisad: 

Lisa 1 Kodulehekulje ja arengukava visioon_hoolekogu 4.12.2024 

 

 

/allkirjastatud digitaalselt/    /allkirjastatud digitaalselt/ 

Aive Kolsar      Liis Lutsar  

Koosoleku juhataja     Protokollija 

 


